
Fremmøde 
Jacob Udengaard (Formand), Tommy Fabricius (Næstformand), Thomas Olsen (Kasserer), 
Thomas Tønning Knudsen (Medlem), Jakob Østergaard Brinkløv (Gæst). 

Fraværende: Anja Riborg Hansen (Medlem), Casper Vang Lykholt (Medlem), Kristian Lauritsen 
(1. suppleant), Adam Ferber (2. suppleant). 

Referat 
1) Formanden erklærede mødet åbnet og beslutningsdygtig i.h.t. vedtægterne. 

2) Thomas Olsen blev valgt som mødesekretær og referent. 

3) Jakob Brinkløv havde bedt om at tale med bestyrelsen omkring planer og ønsker for U19 
holdet. Det var trænernes ønske at deltage i både 9-mands og 11-mands turneringen, og 
fordele og ulemper herfor blev diskuteret. Det aftales at afvente tilmeldingerne fra de 
andre hold på Sjælland og tale med DAFF om mulighederne. Der var også ønske om at 
kunne sælge sponsorater udelukkende til U19 holdet, men bestyrelsens holdning er at 
penge fra sponsorater og fonde skal komme hele klubben til gode. Det udelukkes dog ikke 
at konkrete tiltag fra de enkelte hold vil resultere i øremærkede penge. Desuden kom 
Jakob med ønsker til indkøb af forskelligt udstyr til deling mellem holdene.  

4) Økonomisk status: Budget til indkøb af udstyr er brugt med ca. 25%. Julelotteriet er 
afsluttet med et overskud på ca. 8.000,00 DKK. 

5) Årshjul: De kommende måneder byder på turneringstilmelding og licensoprettelse, samt 
Rookie Day. Der afholdes snarest planlægningsmøde i.f.m. Rookie Day 2019. 

6) Dommeransvarlig: Ikke behandlet. 

7) U10/U12: 17 medlemmer inkl. prøvemedlemmer. Der er stadig behov for en ekstra træner. 
Tommy Fabricius indkalder til trænermøde med alle U10/U12/U14 trænere. 

8) U14: 14 medlemmer inkl. prøvemedlemmer. Også her er der ønske om yderligere en 
træner.  

9) U16: 19 medlemmer inkl. prøvemedlemmer. Trænerne har afholdt et internt trænermøde. 
Der er god stemning på holdet og højt engagement fra både trænere og spillere. 

10) U19: 30 medlemmer inkl. prøvemedlemmer. Trænerteamet fungerer rigtig godt, og der er 
planlagt internt trænermøde. 

11) Senior: 26 medlemmer inkl. prøvemedlemmer. Der kigges på en fremtidsplan for 
seniorholdet, nu hvor det ser ud til at vi kan forvente en tilgang af oprykkere fra U19 
holdet over de næste år. 
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12) Indkøb af udstyr: Der skal løbende søges penge fra DIF, Tårnby Kommune og Nordea 
Fonden til indkøb af udstyr. Fristerne lægges i årshjulet. Det besluttes at øge budgettet til 
indkøb af udstyr med 15.000,00 DKK for at imødekomme ønsker om nyt træningsudstyr. 

13) Eventuelt: Under eventuelt blev der debatteret GDPR, mulighed for online sponsorater, 
DAFF’s nye regler for klubskifte, facebookgrupper m.m.. 

14) Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til onsdag d. 23. januar kl. 19.00. 

15) Formanden takkede for god ro og orden og lukkede mødet.


